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Protokół Nr 31/22 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które odbyło się 25 listopada 2022 r.  

w godz. 13.00-13.30 w trybie zdalnym.  

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji – Paweł Krakowiak.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie z załączoną listą 

obecności (zał. nr 2). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Podjęcie stanowiska Komisji w sprawie petycji dotyczącej remontu drogi wojewódzkiej 

nr 758 na odcinku Klimontów – Koprzywnica złożoną przez Marię Lachtarę. 

3. Podjęcie uchwały Komisji w sprawie zdalnego trybu obradowania następnego 

posiedzenia. 

4. Sprawy różne 

 

Ad. 1 

Po przywitaniu zebranych i sprawdzeniu obecności Paweł Krakowiak Przewodniczący 

Komisji otworzył posiedzenie. 

 

Ad. 2 

Następnie Przewodniczący Komisji przytoczył historię omawianej petycji, która formalnie 

została załatwiona w maju br. przez Marszałka Województwa Świętokrzyskiego zgodnie  

z właściwością organu. Ponadto, zdaniem Pawła Krakowiaka podobna petycja była już 

procedowana i w efekcie stała się martwym dokumentem, gdyż ostatecznie nie wprowadzono 

zmian w budżecie, gdyż może to wprowadzić Marszałek, a nie Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

Kolejno głos zabrała mec. Magdalena Dębicka-Goworek, która potwierdziła, że formalnie 

petycja już została załatwiona zgodnie z właściwością i Wnoszący petycje zostali o tym fakcie 

poinformowani, stąd dalsze czynności byłyby jedynie sztucznym procedowaniem bez 

znaczenia dla sprawy.  
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W dalszej części dyskusji, Radna Jolanta Tyjas powołując się na art. 9 ust. 2 ustawy  

o petycjach zapytała, dlaczego sejmik już wcześniej nie rozpatrywał tej petycji skoro wpłynęła 

właśnie do tego organu w dniu 24.05.2022 roku. Następnie padło pytanie czy Przewodniczący 

Sejmiku poinformował o fakcie wpłynięcia petycji w maju Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

W odpowiedzi Paweł Krakowiak podał, że między czasie od maja br. wpływały interpelacje  

i zapytania radnych dlaczego ta petycja nie trafiła już wcześniej na Komisje Skarg, Wniosków 

i Petycji i w związku z tym, teraz właśnie na tym posiedzeniu jest przekazywany oczywisty 

fakt, że petycja już została właściwie rozpatrzona zgodnie z kompetencjami. 

 

Radna Jolanta Tyjas zgłosiła uwagę, że jej zdaniem petycja skoro była jednocześnie 

skierowana do sejmiku to ten organ powinien się nią zająć bez zbędnej zwłoki wydając projekt 

uchwały w tej sprawie. 

 

Radny Sławomir Gierada przytoczył, że w ostatnim zdaniu petycji czytamy, że jest ona 

skierowana do Marszałka, do Zarządu i do Radnych Województwa, przy czym radni 

województwa nie mają w tym względzie nic do zrobienia z racji tego, że ta petycja nie dotyczy 

na przykład utworzenia nowego prawa, tylko to jest petycja związana z realizacją zadań za 

które odpowiedzialność ponosi zarząd. Ponadto, w związku z tym, ze właściwy organ już 

rozpatrzył sprawę według Radnego Sławomira Gierady rozpatrywanie dzisiaj tej petycji jest 

bezprzedmiotowe. 

 

W tym miejscu głos zabrał Radny Waldemar Wrona, który podsumował, że Marszałek 

obiecał remont drogi, jak tylko zostaną wygospodarowane środki na ten cel. 

 

Następnie Paweł Krakowiak odczytał projekt Stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w sprawie petycji dotyczącej remontu drogi nr 758.  

 

W odpowiedzi Radna Jolanta Tyjas zakwestionowała możliwość wydawania Stanowiska 

komisji, bowiem jej zdaniem powinno to odbywać się drodze inicjatywy uchwałodawczej 

komisji. 

 

Kończąc, głos zabrał Andrzej Pruś Przewodniczący Sejmiku, który jako gość komisji 

podsumował, że petycja z maja już została rozpatrzona, Marszałek napisał odpowiedź do 
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Wnioskodawców a tutaj petycja trafiła po głosie jednego z radnych. Na koniec krótko dodał, 

że sprawa w ujęcie KPA została zamknięta.  

 

Natomiast Paweł Krakowiak odnosząc się do słów Radnej Jolanty Tyjas przytoczył zapis 

Statutu Rozdział III § 132 b, który mówi o tym, że zastosowanie mają postanowienia Rozdziału 

VIII Tryb Pracy Komisji § 113 który brzmi : komisje samodzielnie decydują w jakiej postaci 

przedstawiają stanowiska. 

 

Na tej podstawie Przewodniczący Komisji ogłosił sprawdzenie quorum a następnie Komisja 

w wyniku głosowania przyjęła Stanowisko w sprawie petycji dotyczącej remontu drogi nr 758. 

Zał. nr 3 Stanowisko 

Zał. nr 4 wynik głosowania 

 

Ad. 3 

Zgodnie z porządkiem obrad, Komisja przegłosowała zdalny tryb następnego posiedzenia. 

 

Ad.4 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

 

 

 

 

                                                                                  Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                        Paweł Krakowiak  

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Katarzyna Borek                                                                          


